
Verksamhetsplan för 2025     

 

Detta år startade med en annorlunda möjlighet att ge stort utbud av aktiviteter, då det 

ekonomiska läget är ett annat.  

 

Vi hade planerat dag spa på Loka, yoga hos Pia, Fika på Naturens hus, samt lunch som 

sommaravslutning på Tant Grön. Vi tog bort dessa och prioriterade istället fika en gång i 
månaden på café MM där vi har våra medlemsträffar. 
Promenad  vid Naturens hus med efterföljande picknick som föreningen tar med. 

 

Vi hoppas att flera av de inställda aktiviteterna kan genomföras i höst istället 

 

För att vi ska kunna fortsätta att erbjuda aktiviteter till våra medlemmar behöver vi göra 

en del förändringar. En del av dessa är: Vi kommer inte kunna erbjuda aktiviteterna gratis 

utan det kommer vara en kostnad på ca 1/3 del av priset. 

 Det föreningen bjuder på är fika på våra medlemsträffar.  

 

Vi kommer att ansöka om en del bidrag, ifrån bl.a. funktionsrätt. 

 

Vi hoppas att flera av de inställda aktiviteterna kan genomföras i höst istället och  

att det blir ett härligt händelserikt år även om kassan är skral i nuläget.  

 

 

  



 

 


